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Адрес Mouk Colour Glass Private Limited 
R30A Greenfields Apt 
190/3 Annanagar West Extn 
600 101 Chennai

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
We specialise in the measuring, templating , and supply and fit of Coloured Glass Splashbacks. Mouk Colored Glass Splashbacks are colour
processed with a special two part paint which is designed to adhere to the glass.

We Supply the Splashbacks in either traditional Float glass which has a slight green tint, which can be useful when producing White Splashbacks. But
we predominately use Low Iron Glass, which is a more optically clear glass. This enables the Clarity of colour sometimes required.

The potential use for back painted glass wall splashbacks, claddings and coverings is endless.

In the home coloured glass panels are ideally suited for use as splashbacks in kitchens, bathrooms and shower rooms.

We can process a varied offering of products, which include:

Glass splashbacks
Glass Wall Covering
Glass Wall Cladding
Glass Flooring
Glass Tabletops
Glass Worktops
Shelves Back Drops
Glass Counter tops
Glass Feature walls
Textured Glass
... much more add
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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